

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/032/20/LC

致：各業戶

敬啟者：

通 告

有關：應對「新型肺炎」之家居防疫措施

由於現時「新型肺炎」疫情嚴峻，政府已將情況升級為緊急應變級別，亦因應有醫學研究表示，新型冠狀病毒可透過糞便傳播，本處特此向各業戶提供一些家居防疫小貼士以供參考：

1. 沖廁前，請蓋好廁所板。
2. 用浸透 1:99 稀釋家用漂白水的抹布清潔廁所座邊、廁所板，再過清水後抹乾。
3. 每星期最少一次將約半公升清水倒入所有排水口，再將少許 1:99 稀釋漂白水倒入排水口內。
4. 確保排水口及喉管無滲漏或阻塞。

在此，盼各業戶能參考以上之措施，務求帶來各住戶一個清潔及衛生的環境及減少病毒傳播的機會。敬希垂注，多謝合作！

碧濤花園第一期管理處

2020 年 2 月 4 日

Date : 4th February, 2020

To : All Residents of Pictorial Garden Phase 1



NOTICE

Re: Preventive Household Measures of "Novel Coronavirus Infections"

Due to the severe epidemic situation of "Novel Coronavirus Infections", the government has upgraded the situation to emergency response level. In response to medical research, new coronaviruses can be transmitted through feces, and we hereby provide some tips for household epidemic prevention for reference:

1. Please cover the toilet lid before flushing.
2. Clean the toilet seat and toilet lid with a cloth soaked with 1:99 diluted household bleach and wipe it with water.
3. Pour about half a liter of clear water into all drains at least once a week, and pour a little 1:99 diluted bleach into the drains.
4. Make sure that there are no leaks or obstructions in the drain and hose.

Here, we hope that all households can refer to the above measures in order to bring each household a clean and hygienic environment and reduce the chance of virus transmission. Thank you for your kind attention.

Management Office of Pictorial Garden Phase I